

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

2022-23 年度費用通告

- 一. 本校為政府資助非牟利幼稚園，2017-18 年度起香港特區政府「免費優質幼稚園教育計劃」資助學童學費。今年半日班全年免收學費，茶點費\$140；全日班每月學費\$48，茶點費\$140，膳食費\$690。費用分十期繳交，收取資料如下。

| | 學費 | 茶點費 | 膳食費 | 合共 | 2022年9月至2023年6月 | 7-8月 |
|-----|------|-------|-------|-------|-----------------|------|
| 半日班 | | \$140 | | \$140 | 每月繳交\$140 | 0 |
| 全日班 | \$48 | \$140 | \$690 | \$878 | 每月繳交\$878 | 0 |

- 二. 若學生整月缺課就必須繳交該月全部學費。(半日班大約\$3200/全日班大約\$5300)

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

School Fee Notice

1. Our school is a non-profitable kindergarten. It is provided subsidy under the Free Quality Kindergarten Education Scheme of 2017/18 School Year for eligible children. There is **no tuition fee for half-day students**. The refreshment fee is \$140 for half-day class; **The tuition fee for whole-day class is \$48 per month**. The meal fee is \$690 for whole-day class. The fees will be paid by 10 installments. The detail of payment is shown as follows:

| | Tuition fee | Refreshment fee | Meal fee | Total | Sept 2022 to Jun 2023 | Jul to Aug |
|-----------------|-------------|-----------------|----------|-----------------|-----------------------|------------|
| Half day class | | \$140 | | \$140 per month | \$140 per month | \$0 |
| Whole day class | \$48 | \$140 | \$690 | \$878 per month | \$878 per month | \$0 |

2. **When student is absent from school for one calendar month, the registration certificate cannot be honored. The parent must pay the full amount of tuition fee for the student. (Half day class: around \$3200/Whole day class: around \$5300)**